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Bemærkninger 

Fraværende: Afbud fra Signe, Daniel, Grete, Lars Bjarne. Eleverne deltager ikke 

Referent: Betina 

Dagsorden  
 

1 Nyt fra eleverne 
(Eleverne deltager ikke i mødet) 
 

 

2 Nyt fra formand ( 10 min ) 
Brugernævnsmøde flyttet til d. 16. marts 
Skolebestyrelsesvalg forår 2020 
 

Alle skolebestyrelsesmedlemmer må deltage 
i brugernævnsmøde 19.00 – 21.00 d. 16. 
marts, dagsorden og sted udsendes senere 
fra forvaltningen. 
 
Der er valg til 3 pladser. Ønskes der 
genvalg? Punktet er på næste gang. 
 
Valgmøde 2. april 2020 – vi rykker MGP til 
datoen for at tiltrække forældre og deres 
interesse for bestyrelsesarbejde 

3 Nyt fra skolen ( 20 min ) 
Orientering vedr. udvikling af 
dag/ugestruktur i SFO, GLO, samarbejde 
med Værestedet 
Orientering om Idrætsskole – sidste nyt 
Legeplads 
 

SFO: 
-Vi arbejder med at, synliggøre aktiviteter og 
personales fordeling i løbet af dagen.  
- Vi arbejder med indretning af lokalerne, vi 
vil gøre dem mere tilgængelige for børnene 
og arbejder med børnenes selvstændighed 
og selvhjulpenhed 



 
 

 

— 
Side 2 

- Vi har etableret et 3.kl rum, hvor vi har 
større inddragelse af børnene.  
- Vi er startet på samarbejde med 
Værestedet og i forhold til 3.kl. Der laves plan 
for perioden april – juni med fast aktivitet hver 
fredag kl. 14.00 – 15.00 og evt. ture ud af 
huset sammen med 4. -6.kl.  
Nyt tiltag i SFO er ”cafe” hver dag, undtagen 
torsdag, i tidsrummet 14.45 – 15.15, børn og 
personaler holder sammen et hvil, det giver 
mulighed for at styrke fællesskabet. Her 
ligger en naturlig opbrud i aktiviteterne og 
efterfølgende overgang til en anden aktivitet. 
Forældre inviteres ind i fællesskabet på sigt. 
Der er lavet ny folder og pædagogisk ramme 
til GLO. Der er 3 hoved temaer, der bliver 
omdrejningspunktet. 
 
Idrætsskolen: 
JR har fremlagt ”Aktiv eftermiddag” konceptet 
på et byrådsseminar, der var fin interesse. 
Der er ansøgt om penge til etablering af 
motorikbane på fællesområdet mellem hal og 
skole via kontaktgruppen for Harte sogn. Det 
ser ud til at ansøgningen går igennem denne 
gang blandt andet takket være stor 
opbakning fra lokalområdet. 
 
Der er store Rollespils dag for SFO’er i hele 
kommunen samme dag, som vi har skolefest, 
derfor undersøges det om skolefesten kan 
flyttes. Den nye dato meldes ud snarest. 
 

4 Høring omkring den kommunale 
kvalitetsrapport ( 10 min ) Bilag 1 
Orientering om og eventuel udtalelse til 
kommunens kvalitetsrapport. 
 

JR orienterer om kvalitetsrapporten.  
Bestyrelsen er godt tilfreds med resultatet på 
Harte skole og ønsker fortsat opbakning 
frapolitisk hold til skolens projekter og 
udviklingsplaner. 

5 Evaluering af skoleåret 2019-2020 (30 
min) 
Skoledagens struktur (ringetider), §16 d 
(korte skoledage), skoleårets struktur ( 
temadage ), indsatsområder ( Harte skoles 
værdier og idrætsskoleprofil ) 
 

Skolebestyrelsen var overvejende positiv i 
forhold til skoledagens struktur (ringetiderne) 
i indeværende skoleår. Der er bred enighed i 
skolebestyrelsen omkring at længden på 
spisepausen på 20 minutter skal fastholdes. 
Skolebestyrelsen ønsker ikke brug af § 16 d i 
yderligere omfang. 
 
Skolebestyrelsen bakker samlet op om 
antallet af anderledes dage både de 
traditionelle og temaugen. 
 
 

6 Drøftelse af konsekvenser af 
budgetbesparelser (30 min ) 
Drøftelse af de overordnede tanker omkring 
ændringer næste skoleår som følge af 
budget 2020. 

Skolebestyrelsen ønsker mest mulig faglig 
undervisning til eleverne, især de boglige fag 
og gerne sprogfagene skal holdes fri af 
besparelserne. 
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Side 3 

 Bestyrelsen peger på to-lærer ordningerne, 
øvrig undervisning samt ekstraopgaver, som 
mulige besparelsesområder. 
På baggrund af personalets og 
skolebestyrelsens evaluering af skoleåret 
19/20 samt besparelsesforslagene kommer 
skolens ledelse med første udkast til, 
hvordan vi kan sammensætte næste skoleår 
indenfor rammen. 
 

7 Elevfravær ( 20 min ) Bilag 2 
Orientering om den nye bekendtgørelse 
vedr. elevfravær, drøftelse af 
skolebestyrelsens rolle 
 

JR gennemgik den nye bekendtgørelse. 
Det er fortsat sådan, at klasselæreren kan 
bevilge ekstraordinær fri til eleven, hvis det 
handler om en enkelt dag. Ekstraordinær fri 
ud over en dag bevilges af skolelederen. 
Forældrene skal ansøge om dette, inden der 
holdes fri. 
Forældrene skal skrive til klasselæreren, hvis 
barnet er sygt gerne på dagen men ellers i 
umiddelbart forlængelse af sygdommen. 
 
Skolebestyrelsen opfordrer fortsat forældrene 
til at afholde ferie i skolens planlagte 
ferieperiode samt at give skolens besked 
hurtigst muligt ved elevens sygedom. 
 

8 Eventuelt 
Forespørgsel om skolebestyrelsen vil gå in i 
arbejdet med at lave en skrivelse til 
økonomiudvalget ift. bebyggelse og 
udstykning Harte 

Skolebestyrelsen vil gerne bakke op omkring 
det, men har ikke resurserne pt til at arbejde 
videre med det. 

   

 


